

# Kollegianerrådsmøde Søndag d. 12-11-2017 kl 19.00

## 1. Fremmødte

Thomas 1131, Peter 1340, Amanda 2011, Martin 2011, Line 2020, Christina 3128 Hans Christian 3322 (HC).

## 2. Gæster

Styrmir 1319.

## 3. Afstemning om lukkede punkter

Ingen lukkede punkter

## 4. Godkendelse af referater

01-11-17 er godkendt, men skal korrekturlæses.

Folk har ikke nået at gennemlæse 23-10-17, så denne tages næste gang.

Konstituerende møde 01-11-17 er godkendt.

## 5. Post

Der er kommet en forespørgsel på Facebook fra en som muligvis vil søge ind på kollegiet vedr. priser på el, vand, varme osv. Amanda svarer.

## 6. Nyt siden sidst

- Bestyrelsesmøde. Bestyrelsesmedlemmerne skal, grundet regler mod hvidvask af penge, stå som ejere af kollegiet.  
Ordningen med pakkebokse som har været på forsøgsbasis ved blok 2 udvides til hele kollegiet. Dette koster 10.000 i drift årligt, og de vil kunne benyttes af PostNord og GLS.  
Budgettet som fremlagt på generalforsamling d. 1/11 er også godkendt. Depositummet bliver sat lidt ned, for at hjælpe med administration hos Kristiansdal.  
Der har været en fejl i opkrævning af kollegianerbidraget i blok 2. Dette vil blive næste gang. Der kommer ingen efteropkrævning, men fremover stiger kollegianerbidraget i blok 2 med 10kr om måneden.
- Det ny råd er konstitueret d. 1/11-17.
- Rådet er opmærksomt på at Fødevarestyrelsen har lukket baren grundet rotter på lageret. Der forventes at være styr på dette igen snarest muligt. Der har været hovedrengøring d. 12/11.

## 7. Konto

Der er 207.493,72kr på kontoen. Peter spørger om vi bør have et kreditkort til Rådet. Amanda påpeger at dette er for problematisk, da vi ikke kan få et foreningskort, og det kun er Amanda som lovligt kan benytte det.

## 8. Julegaver

Bestyrelsesmedlemmerne har spurgt til bestyrelsesmødet hvorvidt hele Rådet skulle have julegaver, da de to rådsmedlemmer som sidder i bestyrelsen får disse for to bestyrelsesmøder. De er finansieret via driftsbudgettet, og hvis Rådet skal have julegaver gælder det ca. 4000kr, og hvis Rådet ønsker det, vil det gælde for de som sidder i Rådet næste år. Thomas udtrykker bekymring ved om de øvrige udvalg kunne være utilfredse over hvorvidt Rådet modtager julegaver. Der påpeges at hvis kollegianerne er utilfredse med dette, kan det udtrykkes til generalforsamlingen.

Martin, Christina, Peter, Thomas og Amanda er for at meddele bestyrelsen at vi vil have julegaver. Line er neutral.

## 9. Hjemmeside og mail

Amanda er ved at planlægge med Frederik hvornår de ordner resten. Amanda lover at skrive på Facebook hvis der er opdateringer, eller brug for hjælp/input.

## 10. Dispensationer

Vi skal have undersøgt under hvilke forhold man har ret til at bo på kollegiet.

## 11. LAN-party

Vi skal have igangsat planlægningen af LAN-party. Der var en del sidste år som udtrykte at de gerne ville hjælpe næste gang, og vi skal have fat i disse. Peter laver et rekrutteringsopslag, og sender det forbi Thomas først. Vi finder dato næste møde når vi har adgang til barens kalender.

## 12. Fødselsdag 2018

Bestyrelsen har godkendt at der bruges op til 300.000DKR af kollegiets midler til fødselsdagen. Der er møde 1. december for de som ønsker at være en del af planlægningen. Der er snak om at få Lars Lilholt band til kollegiet, eftersom at de også spillede til 25-års-fødselsdagen i 1992. Peter og HC har udfærdiget et udkast til tidsplan for fødselsdagen.

## 13. Udvalg

Brygudvalg: Styrmir (gæst), har været med til at opstarte brygudvalget, og der er stadig ikke struktur, og der er foretaget indkøb uden at have konsulteret Rådet. Der orienteres om at Rådet er ved at opdatere udvalgene for at være sikker på at der altid er en kontaktperson mellem Rådet og udvalgene. Styrmir siger at han har tænkt sig at agere kontaktperson for brygudvalget. Styrmir er blevet overdraget udvalgsmappen, og orienteret om at Rådet ønsker mødereferater, samt de nuværende regler for ansøgning om midler. Der er blevet indkøbt for ca. 880kr, og der mangler stadig enkelte dele. Der er mange som benytter lokalet og brygger. Styrmir efterspørger et lokale hvor temperaturen kan indstilles til at brygge flere typer øl, eller muligvis et køleskab. Der henvises til portner, men Rådet forventer ikke at et sådant lokale kan forefindes.

Vi skal kontakte udvalgene og holde et møde omkring budget og regler, for at strømline rammerne for udvalgene. Vi vil informere udvalgene overordnet ved et samlet møde, og snakke om budget med de enkelte udvalg ved senere lejlighed. Vi skal også orientere udvalgene om at melde sig ind i den fælles Facebookgruppe for udvalg.

Vi vil indkalde til et fælles møde for udvalgene og så planlægge møder med de enkelte udvalg

efterfølgende.

Vi indkalder til møde den 3. klokken 19.00 og vi giver kage og drikkevarer. Det er ikke tiltænkt at baren skal være en del af dette.

Christina kontakter FIFA og OASEN,  
Amanda og Martin kontakter FU og Musikudvalget  
HC tager fat i Netudvalget

Peter kontakter motionsudvalget og brygudvalget,  
Peter laver et opslag.

## 14. Rystesammentur

Kigger på lørdag d. 16. december. Vi kigger på priser på forskellige ting til næste møde. Folk skal kigge efter steder at spise. Turen på max koste 500pr person.

## 15. Planlægning af næste møde

Søndag d. 26/11 kl 19.

## 16. Punkter til næste gang

- Referat 23-10-17
- Dispensationer (Skriv til Gitte)
- Udvalg (kig på trøjer)
- Rystesammentur
- Godkendelse af vedtægter (nogen skal lave copy/pastearbejde)
- Lukket punkt

## 17. evt.